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 الملخص:

السيو الإلهية المبحوجة في الكون كحيرة، ههذا البحث دراسة لواحدة نيها، سية التغيير كها 
ىعرضها اللرآن إرادة تتحلق بعزىهة المكلف، هلها عياضر أرشد اليها اللرآن دلاها البحث ، كها 

 هذكر أهم ضفاة ندىر التغيير هنرىدً،  هأركان التغيير. بيو أسلوب اللرآن في التغيير،

هبيو البحث أن اسلوب التغيير في اللرآن الكرىم ىتلخص في التدرج هالتشخيص هالحزم 
هالطبر هالإكياع هالعلم، هتيوىع الخطاب، هىبل الوسيلة تبعاى ليبل الهدف. هختم البحث 

 باليتائخ هالتوضياة.

 سية - التغييركلمات مفتاحية: 

 

The Variable Sunan 

Abstract 
The divine Sunan that is emitted in the universe is many, and this research is a 
study of one variable Sunna as presented by Qur’an will be realized in the 
determination of the Assigned, and have elements guided by the Qur’an, the 
research also presented the method of the Qur'an in variable, and mentioned the 
most important characteristics of the director of variable and his wish, and 

elements of variable  

The research shows that the method of change in the Qur’an is eliminated in the 
gradation, diagnosis, firmness, patience, persuasion, science, diversification of 
speech, and nobility of means according to the noblest objective. Then concluded 
with conclusions and recommendations. 

Keywords: Variable - Sunan 
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أي كاٌ لا ينهى ينهى أحدا عٍ ازتكاب انًآثى :  }

2 "وانًحازو ثى ذيهى عهى ذنك نيحرز أٌ يسكة يثم انري ازتكبىه، فقال:
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